

Australian Vanadium 完成 Coates 镍铜铂族元素项目的初始地层钻探

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已在西澳大利亚州 Wundowie 附近的 Coates 镁铁质侵入杂岩内的 Coates 镍铜铂族元素项目中完成了地层反循环 (RC) 和金刚石钻探的初步计划。

此次钻探是在 SkyTEM 机载电磁 (AEM) 调查成功后进行的, 该调查确定了三条罐道梁, 其中最大的罐道梁走向长度为 1900 米。

进行了 11 孔 RC 预钻铤和菱形尾钻程序, 完成了 840.6 米的所有预钻铤。

该钻探由西澳大利亚州政府勘探激励计划 (EIS) 共同资助, 以确定珀斯东北部 Wheatbelt 地区镍铜铂族元素的新发现。

展望未来, AVL 将在本年第四季度记录和处理从 Coates 第一阶段钻探获得的金刚石核心和 RC 样品。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium completes initial stratigraphic drilling at Coates Nickel-Copper-PGE Project

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has completed an initial program of stratigraphic reverse circulation (RC) and diamond drilling at the Coates Nickel-Copper-PGE Project within Coates Mafic Intrusive Complex near Wundowie in Western Australia.

The drilling followed a successful SkyTEM Airborne Electromagnetic (AEM) survey which identified three conductors, with the largest having a strike length of 1,900 metres.

An 11-hole program of RC pre-collar and diamond tail drilling was undertaken, with all pre-collars completed for 840.6 metres.

The drilling was co-funded through the Western Australia Government Exploration Incentive Scheme (EIS), to identify new nickel-copper-PGE discoveries in the prospective Wheatbelt region northeast of Perth.

Looking ahead, AVL will log and process the diamond core and RC samples obtained from the first stage drilling at Coates during the September quarter.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China